



Dokumentdatum: 2024-10-14

Utskriftsdatum: 2024-10-20

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl.12:00

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande

Isabella Backman vald till sekreterare

Nellie Hansen vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren,
Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Simon
Andersson, Suzette Finne

Medlemmar: Henrik Willamo, Olivia Biström

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Ändringar i dagordningen har gjorts under diskussion

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd



Dokumentdatum: 2024-10-14

Utskriftsdatum: 2024-10-20

§ 9. RAPPORTERING**- Ordförande**

- Möte ang. ICE BOX
- V-konf
- Geoteambuilding
- 5-tek
- S.T.E.N-möte

- Vice ordförande

- Möte ang. A-kit
- 5-tek
- Avbrutit samarbetet med Penstore
- Beställt till A-kittet
- Förberett instagraminlägg ang. A-kittet

- Ekonomiansvarig

- Deltagit på 5-tek vid båda tillfällena
- Fakturerat för A-grill

- Utbildningsansvarig

- 5-tek workshop
- 5-tek Mässa
- lagt upp plan för programrådets möten

- Eventansvarig

- Träff med eventutskott
- S.T.E.N-möte
- 5-tek

- Resansvarig

- 5-tek
- S.T.E.N möte
- A-kit möte



Dokumentdatum: 2024-10-14

Utskriftsdatum: 2024-10-20

- Informationsansvarig

-

- Näringslivsansvarig

- Mailat Sveriges Ingenjörer
- Bokat C305, ska avboka den asap.
- Deltagit på möte med S.T.E.N
- Möte angående A-kit

- Administrationsansvarig

- 5-tek
- Möte angående A-kit
- S.T.E.N möte
- Lagt upp tidigare mötesprotokoll på Arktis hemsida

§ 10. DISKUSSION

Sammanfattning av träffen med eventutskott (Suzette)

- Möte med sten senare i veckan angående sittningen
- Teambuilding med S.T.E.N planeras
- Förslag på att vi ska skaffa föreningskläder som vi kan ha på bland annat stuk för att vi ska få mer synlighet. Ett förslag är oversize skjortor och utskott med slipsar med Arktis märket på.
- ARKtivitetskvällar, tänkt för att främja gemenskap mellan studenter och årskurserna. Under dessa kvällar kan vi till exempel visa en film, spela, ha frågesport, leka lekar med mera. Ett förslag är att ordna första träffen den 13 november, det är också ett bra tillfälle för att marknadsföra sittningen.
- Ett förslag på tema till vårens sittning har lyfts.

Fadderprojekt

- Hittills har ingen svarat
- Vi bör stämma av med andra faddrar att de har skickat ut ett mail till sina fadderbarn

ICE BOX

- Hur intresset ser ut inom Arktis

SM1

- Torsdag 17, Fredrik går igenom presentationen av Arktis



Dokumentdatum: 2024-10-14

Utskriftsdatum: 2024-10-20

A-kit

- Sakerna är på väg. Vi delar ut A-kit under en lektion under veckan.

Sveriges Ingenjörer

- Föreslår 16:30, 4 december
- De kan bjuda på pizza
- Föreläsning och workshop

Presentation på Instagram

- Bestämma den information som ska läggas ut för våra individuella presentationer
- Namn, post, ålder, utbildning(år), hemstad,
- Favorit byggnad
- Fulaste byggnaden
- En stad som man inte vill återvända till

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**§ 12. BESLUT****§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är den 21 november kl. 12:00.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl.12:37